

## **Carcassonne**

### **Privacy Policy – Exozet Potsdam GmbH**

(German version below)

#### **1. General**

We take the protection of your personal information very seriously and strictly adhere to the regulations laid down in data protection laws. The following declaration serves to provide you an overview of the personal information collected from you while using Carcassonne.

#### **2. What data does Carcassonne access?**

Upon installation and use of this application certain data is collected in order to identify your device, and to allow you to activate the software on that device. Furthermore, such data optimizes the user's feedback to generate statistical reports on software usage and to analyze software errors, as well as to adapt the software to the users' requirements.

For some features of the online multiplayer mode users are required to register by email, Facebook or Google+ login. Email addresses, names and (if applicable) Facebook and Google IDs are solely used for the registration itself so that users can invite friends and play against each other. We do not use any personal information for commercial use.

#### **3. Contacting Exozet**

When contacting Exozet (e.g. our customer support) your details will be saved in order to process your inquiry and in the event you have any follow-up questions. At no time do we relay your data to third parties for promotional and marketing purposes.

#### **4. Your rights**

You have the right to request information from us about the personal data we collect on you. Please direct your request to [ms@exozet.com](mailto:ms@exozet.com), or by mail to Exozet Potsdam GmbH, August-Bebel-Str. 26-53, 14482 Potsdam, Germany.

## Carcassonne

### Datenschutzerklärung – Exozet Potsdam GmbH

#### 1. Allgemeines

Wir nehmen den Schutz Ihrer persönlichen Daten sehr ernst und halten uns strikt an die Regeln der Datenschutzgesetze. Die nachfolgende Erklärung gibt Ihnen einen Überblick darüber, welche personenbezogenen Daten von Ihnen bei der Benutzung von Carcassonne erhoben werden.

#### 2. Auf welche Daten greift Carcassonne zu?

Wenn Sie unsere Software installieren und nutzen, erheben oder sammeln wir Daten, bei denen das verwendete Gerät identifiziert werden kann, um die Software für dieses Gerät zu aktivieren, sowie die Nutzererfahrung zu verbessern, Nutzungsstatistiken und Fehleranalysen zu erstellen und die Software an die Nutzerbedürfnisse anzupassen.

Für einige Funktionen des Online Multiplayer Modus ist eine Anmeldung per Email, Facebook oder Google+ Login erforderlich. Die E-Mail Adressen, Namen und ggf. Facebook/Google ID werden ausschließlich für den Anmeldeprozess benötigt, damit Nutzer Freunde einladen und gegeneinander spielen können. Es werden keinerlei persönliche Daten für Werbung o.ä. genutzt.

#### 3. Kontaktaufnahme

Bei der Kontaktaufnahme mit Exozet (z.B. zum Mobile Support) werden Ihre Angaben zwecks Bearbeitung der Anfrage sowie für den Fall, dass Anschlussfragen bestehen, gespeichert.

#### 4. Ihre Rechte

Sie haben jederzeit das Recht auf Auskunft über die bezüglich Ihrer Person erhobenen Daten. Bitte richten Sie Ihr Anliegen an [ms@exozet.com](mailto:ms@exozet.com), oder per Post an Exozet Potsdam GmbH, August-Bebel-Str. 26-53, 14482 Potsdam, Deutschland.